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Cliëntenraad Participatiewet 

Verslag vergadering 19 februari 2024 

Aanwezig: A. Rovers (voorzitter), P. Biemans, E. van Bokhoven, F. van den Eijnde, J. de Haas, J. Swinkels, E. 

Penninx, J. de Haas en R. van Kessel (secretaris, verslag) en, van de gemeente: M. Slaets-Sonneveldt 

(wethouder, bij agendapunt 2.4) en L. Heesakkers.  

 

1. 1 Opening                                                        

 De voorzitter opent de vergadering. Agenda: akkoord 

  

2. 2 Participatiewet   

  

 2.1 Ervaringen leden Cliëntenraad                                                   

 -- 

  

 2.2 Verlengde inkomensvrijlating bij deeltijdarbeid en inzet loonkostensubsidie  

 Vanuit de Cliëntenraad komt de volgende opmerking: vreemd dat het dagelijks bestuur hier dan een 

besluit over moet nemen. Reactie: daar ligt de verantwoordelijkheid. 

De Cliëntenraad neemt kennis van het stuk en gaat akkoord met de inhoud. 

  

 2.3 Handhavingsbeleid Senzer   

 De Cliëntenraad neemt kennis van het stuk en vraagt aan zijn leden in de Regionale Cliëntenraad om de 

eerdere opmerkingen nog een keer in te brengen. 

  

 2.4 Gesprek met de wethouder  

 Minimabeleid (wat ging wel en niet goed) 

De wethouder: in de laatste jaren behoorlijk wat stappen gezet, o.a. de inloop in de huiskamers. Het 

uitgebrachte boekje leidde tot veel vragen, ook een goede zaak. Natuurlijk geen 100% bereik, maar wel 

veel vorderingen gemaakt en mensen bereikt. Ook in het harmonisatiebeleid (regiogemeenten) zijn er 

stappen gezet. Conclusie wethouder: we hebben het goed in beeld gebracht. De gemeente heeft duidelijk 

gemaakt dat zij er is voor mensen met armoede, maar aandacht blijft belangrijk. 

Vraag: is er ook uniform beleid bij de 120%? Reactie wethouder: ja en de gemeente kon goed uitleggen 

waarom.  

Opmerking: het schuldgevoel, de schaamte blijft. Reactie wethouder: klopt, dus blijven doorgaan. 

 

Nieuwe Adviesraad Sociaal Domein  

De wethouder wil echt de Cliëntenraad en de Adviesraad bij elkaar voegen (vanaf de nieuwe raadsperiode), 

zodat ook deze integraal kunnen werken. Maar daaronder mogen natuurlijk werkgroepen bestaan.  
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Opmerkingen:  

- De nieuwe raad zal dan professioneler moeten zijn en politiek onafhankelijk. Reactie wethouder: de 

vragen die er nu liggen, blijven hetzelfde, maar komen dan op één plek bij elkaar. Het aantal leden: 

daar moeten we volgend jaar samen nog eens goed naar te kijken.  

- De ontwikkeling gaat richting participatierecht.  

 

De Cliëntenraad wijst verder op de in de agenda genoemde adviezen van de Regionale Cliëntenraad. 

Reactie wethouder: deze zijn in bespreking en er komt een (gezamenlijk) voorstel.  

- Advies gratis openbaar vervoer: ligt bij de regiogemeenten, maar die hebben het nog niet besproken. 

- Vrijwilligersvergoeding ervaringsdeskundige vrijwilligers: de gemeente neemt hierover nog contact op 

met de LEV-groep en informeert de Cliëntenraad hierover.   

 

Na het vertrek van de wethouder praat de Cliëntenraad over het lokale beleidsplan schuldhulpverlening.  

De gemeente stuurde dit stuk te laat op voor een normaal adviestraject. 

Opmerkingen vanuit de Cliëntenraad: 

- Veel bijvoeglijke naamwoorden in dit stuk (‘veel’, ‘weinig’), wat het te weinig concreet maakt. 

- Vreemd dat het zo moeilijk is om de cijfers volledig te krijgen.  

- Het is niet duidelijk wat de vervolgstappen zijn. 

De secretaris stelt een conceptadvies op en stuurt dat – deze keer – naar alle leden voordat het uitgaat. 

  

 2.5     Voortgang   

 - Uitvoeringsagenda beleidsplan sociaal domein: loopt.   

- Met de wethouder op de koffie: geen nieuwe gesprekken. L. Heesakkers gaat na wat de voortgang is. 

  

3 Mededelingen  

 Verbeterslag Regionale Cliëntenraad: de voorzitter vindt de notitie nogal praktisch ingestoken, zonder 

aandacht voor het toekomstperspectief. De raad zou daarom moeten kijken naar iets beters, iets nieuws. 

Bijvoorbeeld: participatierecht, die kant zou de raad volgens hem in moeten. In Laarbeek gaat het goed. 

De Cliëntenraad neemt verder met instemming kennis van de stukken; het stuk over het zwembad heeft 

weinig raakvlakken met het taakgebied van de Cliëntenraad. 

  

4 Verslag  

 De Cliëntenraad stelt het verslag vast van zijn vergadering van 15 januari 2024. 

Naar aanleiding van het verslag: oproep aan de leden om zich aan te melden voor het burgerpanel. 

  

5 Komende vergaderingen 

 --  

  

6 Rondvraag, evaluatie en sluiting  

 Rondvraag: mensen met een laag inkomen leven vaak ongezonder. Is ook te zien bij de Super Sociaal. 

De voorzitter sluit de vergadering. 
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